
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 8. 10. 2018 

 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Kohoutková, Malinka, Regner, Rebok, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Dostál, Bartošek, Křenek, Holub, Zeman 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 M. Veselý informuje o prezentaci projektu řízení služeb IT na MU pro garanty 

služeb a vedení DITS dne 3. 10. Prezentace projektu pro kolegium Ústavu je 

plánována na jednání 22. 10. 

 M. Veselý dále informuje o schůzce 2. 10. k přípravě projektu dle výzvy MŠMT 

k digitalizaci VVŠ u prorektora Bulanta za účasti týmu IS. Na čtvrtek 11. 10. je 

sjednána schůzka zástupců VVŠ na Ministerstvu vnitra k tématu VVŠ jako 

orgánu veřejné moci. Na okraji schůzky bude diskutována možná spolupráce 

ostatních VVŠ na připravované společné části projektu (účast M. Veselý).  

 Tajemnice informuje o probíhající inventarizaci a žádá zaměstnance o 

součinnost. 

 Tajemnice dále informuje o plánované schůzce na Gotexu 11. 10. ohledně 

vybavení nově získaných prostor. Dále bude potřeba do konce roku 

dospecifikovat potřeby ve všech pronajatých prostorách na Gotexu v souvislosti 

se stěhováním z Botanické kvůli budoucí rekonstrukci budovy D. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Dotazník pro CESNET – K. Malinka odeslal dotazník po zapracování vstupů od 

pana ředitele na CESNET.  

 Zpráva ohledně technických konzultací pro budoucí systém – M. Veselý 

informuje, že byl odeslán technický materiál spolupracujícím VŠ. Formální 

náležitosti jsou konzultovány s Mgr. Hadašem. Konsorcium Magionských VŠ 

má plánovanou schůzku na 11. 10. (účast J. Kohoutková), kromě dalších témat 



  

se předpokládá podpis memoranda o spolupráci na předběžných tržních 

konzultacích.  

3. Zprávy od divizních 

 K. Malinka informuje o proběhlé schůzce s knihovníky ohledně koncepce 

studoven.  

 J. Kohoutková informuje o finalizaci projektu CRP na rok 2019. 

 J. Kohoutková dále informuje o nové pracovní verzi Portálu MU, více informací 

bude poskytnuto na příštím jednání kolegia. 

 T. Rebok informuje, že z důvodu dlouhodobější nepřítomnosti p. Zemana ho 

bude ve funkci vedoucího Divize IT infrastruktury zastupovat A. Křenek. 

 Dne 5. 10. proběhla Noc vědců, účast byla zatím nejvyšší ze všech proběhlých 

ročníků (857 návštěvníků). Ředitel i kolegium vyslovují poděkování všem 

zaměstnancům, kteří se na akci aktivně podíleli.  

 M. Vičar informuje, že v rámci Katalogu IT služeb MU jsou nově prezentovány 

služby Filozofické fakulty.  

 

4. Různé  

 Program výjezdního zasedání vedení 7. – 8. 11. – divizní zašlou své 

komentované návrhy témat do 11. 10., na příštím jednání kolegia 15. 10. bude 

program finalizován. 

 

 

 
Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý                             

               zástupce ředitele ÚVT MU 

https://it.muni.cz/phil

